

Date: November 14, 2017

التاريخ: 2/25/1439

سعادة مدير

Subject: Engineering Practice Internship Assignment

الموضوع: التزام بممارسة التدريب الهندسي

Student name	إسم الطالب
Student ID	الرقم الجامعي
NID	رقم السجل المدني
Major	التخصص

The student with information above has been approved to report to the position offered by your institution as an engineering practice intern during the period starting from **July 2, 2017 and ending in August 29, 2017**. The student is required to report to the assigned position for the duration of the internship, which is eight weeks. The intern is entitled to official holidays and any specific days the institution gives its employees day offs.

لقد تم إسناد التطبيق الهندسي للطالب الواردة معلوماته أعلاه في شركتكم خلال الفترة من 2017\7\2 الى 2017\8\29-I. لذا يطلب من الطالب حضور التطبيق الهندسي لمدة ثمانية أسابيع عمل. مع نهاية التطبيق يجب على الطالب تقديم ثلاثة تقارير مرحلية (نموذج رقم 6) تغطي ثمانية أسابيع (تقريران لكل ثلاثة أسابيع وتقرير واحد لأسبوعين) مع نهاية التطبيق الهندسي، يرجى ملئ تقرير تقييم الطالب السري (نموذج رقم 7) وارساله على بريد الكلية او الى البريد الإلكتروني: ce@mu.edu.sa

By the end of internship period, we ask the supervisor to fill out the enclosed confidential *Student Evaluation Form by Employer* (Form 7) and send to us in a sealed envelope or via email: ce@mu.edu.sa. All reports should be signed by the supervisor and stamped by the institution.

لا بد من توقيع جميع التقارير من قبل المشرف وختمها من قبل الشركة

Your efforts and cooperation are highly appreciated.

نقدر لكم جهودكم وتعاونكم وتقبلوا الإحترام

Sincerely;
Dr. Saleh Aldahash

الدكتور صالح الدهش

Vice Dean for Academic Affairs

وكيل كلية الهندسة للشئون التعليمية